
  
             
 

 Lions Club International MD 107-G  
 Piirikuvernööri DG Johanna Arho-Forsblom  

 Puh. 045-8090253, 
 e-mail: johanna.arho-forsblom@lions.fi 
 G-piirin teema: Tekevä, näkyvä lion 

 
 

 

  

PÖYTÄKIRJA  

Aihe: 107-G Työvaliokunnan kokous  

Aika: 5.2.2022, kello 10.00-11.50.  

Paikka: GoToMeeting  

  

  

1. Kokouksen avaus  

Piirikuvernööri Johanna Arho-Forsblom avasi kokouksen.  

  

2. Kokousvirkailijat  

Puheenjohtajana toimi DG Johanna Arho-Forsblom ja sihteerinä CS Pirkko Kangasaho.  

3. Läsnäolijat         Läsnä Poissa   

    DG Johanna Arho-Forsblom, Äänekoski/Helmi                x 

1. VDG Markku Kauppinen, Toivakka                             x 

2. VDG Panu Kuronen, Pihtipudas                                  x 

    IPDG Erkki Mäntylä, Jämsänseutu                                   x 

    CS Pirkko Kangasaho, Karstula/Sirkat                             x 

    CT Erkki Iso-Markku, Vilppula                                          x 

    GMT PDG Olavi Vesanen, Jämsänseutu                         x 

    GLT Anne Koivisto, Palokka/Wilma                                  x 

    GST Helvi Stolt, Vaajakoski/Ewe                                      x 

    LCIF PDG Toivo Lehtinen, Jämsänseutu                         x 

    VIESTINTÄVASTAAVA PCC 
    Jari Rytkönen,Uurainen                                                    x 

    VIESTINTÄ: sosiaalinen media 
    Tuomo Kilpinen, Muurame                                                x 

    LPJ EDUSTAJA: PDG Pirkko Kokkonen, Äki/Helmi         x 

 

4. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.  

  

5. Kevätkauden lions-toimintaa rajoittavat AVIn määräykset  

   Tiedote 28.1.2022 https://avi.fi/tiedote/-/tiedote/69930898  

   Sekä https://avi.fi/tiedote/-/tiedote/69930946  

Tällä hetkellä sisätiloissa kielletään yleisötilaisuudet ja yleiset kokoukset, joihin osallistuu yli 20 

(kaksikymmentä) henkilöä. (Voimassa 28.2.22 asti.)  
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6. Piirihallituksen kokouksen valmisteluasiat Käydään läpi seuraavat asiat:   

• Piirin toiminta: piirihallituksen ja toimikuntapuheenjohtajien lähettämät raportit 

DG Johanna tekee yhteenvedon raporteista.   

• Piirin tulevan vuoden valmistelu: 1.VDG Markku Kauppinen (piirihallitus, talousarvio ym. 

valmistelut)  

1VDG Markku Kauppisen esitys uuden 2022-2023 piirihallituksen kokoonpanosta ja 

talousarviosta esitetään piirihallitukselle. 

• Tulevan vuoden hakemukset: DG, 1.VDG, 2.VDG 

Piirihallituksen esityslistalle laitetaan, että jatketaan 2.VDG:n hakuaikaa 28.2.2022 saakka.   

• Piirin taloustilanne 

Piirin taloustilanne on erittäin hyvä, kertoi CT Erkki Iso-Markku. Esitys ARS-säästöjen 

käytöstä.  

• Vuosikokoukselle esitettävät piirin klubeilta perittävät maksut 

Esitetään vuosikokoukselle, että nuorisoleirimaksu ja Metso-leijona maksu peritään ensi 

kaudella 2022-2023.  

• Klubi-vierailujen tilanne 

Johannalla vierailuja 36 ja Markku 19, Panu tulee völjyyn.  

7. Piirin vuosikokous: järjestämistapa, koulutukset ym. 

Piirin vuosikokous pidetään Karstulassa la 23.4.2022 Evankelisella kansanopistolla. 

Koulutukset järjestetään seuraavasti: Markku Kauppinen kouluttaa presidentit, Jari Rytkönen 

kouluttaa sihteerit ja Erkki kouluttaa rahastonhoitajat.  

      Ajatuksena on päiväjuhla pidetään ja iltajuhlaa ei vielä peruta. 

Klubi-alotteita ei ole tullut yhtään määräaikaan mennessä. 

 

8. Aluefoorumeiden tilanne, piirihallituksen edustajat ja yhteiset aiheet 

I-alueella ollaan Sysmässä, II-alueella ollaan Jyväskylässä Albassa, III-alueella ollaan 

Suinulassa, IV-alueen lpj. ei ole ilmoittanut järjestelyistä (Petri Haaksluoto) ja V-alueen paikka 

on suunnitteilla. Työvaliokunta toivoo, että pandemian ja rajoitusten nyt helpottaessa, 

Aluefoorumit pidettäisiin normaaleina kokouksina ja että niihin voisi osallistua etänä vain 

perustellusta syystä (esim. sairaus) 

Sovittiin, että piirin edustajina ovat jokaisessa Aluefoorum-kokouksessa joko Pirkko 

Kokkonen (I- ja III-alue) tai VDG:t (II-, IV- ja V-alue). LCIF-koordinaattori Toivo Lehtinen 

osallistuu jokaiseen kokoukseen ja vie viestiä viimeisestä LCIF-100-keräysvuodesta. GMT 

Olavi Vesanen ja GLT Anne Koivisto sekä GST Helvi Stolt kokoavat oman vastuualueensa 

tärkeimmistä teemoista sähköpostitse alustukset Aluefoorumeihin. DG Johanna Arho-

Forsblom samoin (kevään kansalliset aktiviteetit). On toivottavaa, että jokaisessa 

kokouksessa jää aikaa myös keskustelulle. 

 

 

 

  



9. Muut asiat 

Työvaliokunta esittää piirihallitukselle, että kilometrikorvaukset korvataan piirissä Suomen 

Lions-liiton päättämän kilometrikorvauksen mukaan. 

GLT Anne Koivistolle maksetaan kilometrikorvaukset Kitenet-kampanjaan liittyvistä 

ajokilometreistä.  

 

Metso-Leijona lehti ilmestyy myöhemmin tänä vuonna 2022 ja se jaetaan vuosikokouksen 

yhteydessä Karstulassa. Lehteen mahtuu vielä mainoksia ja juttuja ja tästä aiheesta lion 

Ilkka Salonen on lähettänyt kirjeen klubeille. 

 

   

10. Kokouksen päättäminen 

DG Johanna Arho-Forsblom päätti kokouksen klo 11.50. 

 

 

 

 

 

 

Vakuudeksi  DG Johanna Arho-Forsblom CS Pirkko Kangasaho 


